
Détail de l'offre : Financial Analyst

Recruteur            Chambre de Commerce et d’Industrie Française en Chine (CCI FRANCE CHINE)

Adresse Suites 201-222, 2F, Building 81, No 4 Gongti North Road， Chaoyang District, Beijing

2/F Mayfair Tower, 83 Fu min Road, Shanghai

Room 802, 8/F Leatop Plaza, 32 Zhujiang Dong Road, Zhujiang New Town, Guangzhou /

Room 318, 3/F Chinese Overseas Scholars Venture Building, Shenzhen Hi-tech Industry Park,

Shenzhen

Ville Pékin Shanghai Canton Shenzhen

Référence 25D1752196798

Titre de l'offre Financial Analyst

Description du poste MISSIONS

To assist the GM and Asia CFO to conduct various types of data analysis and data collection.

协助总经理和CFO做各类数据收集整理和分析。

To prepare deep analyses of variable costs and margin of monthly, quarterly and yearly

financial data for all farms in China region.

中国区各个农场的月度、季度、年度财务报告变动成本及毛利的深度分析。

To prepare or review the analysis reports of each company (basing on actual demands of the

companies).

分销业务的成本、利润分析。

To prepare cost and margin analysis for distribution business.

为分销业务制定成本与利润分析方案。

To conduct financial data check and verification for all cooperative farms.

各合作农场的财务数据检查、验证。

To assist the GM and Asia CFO to prepare due dilligence or business plan for potential new

projects.

协助总经理和CFO为中国区范围内各类可能的新项目编制可行性研究或商业计划。

To continuously improve the methodology of data analysis.

持续改进数据分析方法。

Any other ad hoc tasks from management team.

领导要求的其他工作。

To travel at request to different sits.

根据业务需要不定期出差。

Type de contrat CDD

Télétravail Tidak ada teleworking

Code localisation Etranger hors UE

Pays Chine 

Région Shanghai

Description du profil REQUIREMENTS：

Bachelor degree or above, majoring in accounting/finace management or related.

会计、财务管理等相关专业全日制本科或以上学历。

At least 3 years experiences in financial analytical or data analytical position.

三年以上财务分析或数据分析工作经验。

Being familiar with PRC GAAP/IFRS and tax laws and regulations, strong knowledge set of

financial analysis.

熟悉中国会计准则、国际会计准则与税务方面的法律法规，全面掌握财务管理和财务分析知识。

Strong sense of responsibility, careful and meticulous work, good teamwork spirit.

责任感强、工作认真细致、良好的团队合作精神。

Good inter-personal skills and management skills.

良好的人际沟通技巧、良好的管理技巧。

French and English are available as working languages.

法语和英语可以作为工作语言。

https://chine.francealumni.fr/

